
Vaggeryd 2011-08-27

Motion till Kommunfullmäktige i Vaggeryds Kommun

Ta bort avsmalningarna i Skillingaryd och Vaggeryd

I Skillingaryd och Vaggeryd har Vägverket för ett antal år sedan gjort avsmalningar för att få ned
hastigheten genom samhällena. Avsmalningarna har dock lett till ett flertal olyckor och
olyckstillbud. Problemen blev extra tydliga under den senaste vintern när stora mängder snö gjorde
passagerna ännu trängre.

Vaggeryds Kommun har sedan 2010 tagit över ansvaret för de aktuella vägarna från Vägverket och
har därför möjlighet att vidta andra trafiksäkrande åtgärder. Ny teknik och idéer gör att det idag
finns andra metoder för att åstadkomma hastighetssänkning utan negativ inverkan på trafiksäkerhet
och miljö.

Vi Kristdemokrater vill:

- att kommunen tar bort avsmalningarna i Skillingaryd och Vaggeryd på Storgatan,
Jönköpingsvägen och Götaforsvägen.

- att kommunen vidtar andra hastighetssänkande åtgärder, på de berörda vägarna, som inte har
negativ inverkan på trafiksäkerheten och miljön.

För Kristdemokraterna i Vaggeryd Kommun

Stefan Ottosson Jenny Larsen


